
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K št. 7/22 
  

  
  

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 21. 9. 2022 s pričetkom ob 14.00, ki je potekala 
hibridno, delno v sejni sobi IJS, delno preko spletne povezave Go To Meeting 

 
 

  
Prisotni: A. Gorišek, M. Koželj, M. Lasič, T. Martun, J. Novak, J. Pungerčar, M. Štraus P. 
  
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, B. Črnič, A. Fekonja, I. Zajc in B. Ženko 

  
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in pregled izvrševanja sklepov predhodne seje 

  
Potrdili smo točke dnevnega reda in ugotovili, da sta sklepa z dne 8. 6. 2022 realizirana. 
  
2.       Tekoče zadeve (pogajanja z vlado, volitve v organe SVIZ Slovenije, akt 
prejemnika         stabilnega financiranja IJS) 

  
a)      Pogajanja z vlado potekajo v mesecu septembru, sedaj vsak ponedeljek. B. Štrukelj je 
povedal, da so pogajanja zahtevna in vsi sindikati javnega sektorja težko najdejo skupni jezik za 
uskladitev sindikalnih zahtev. Vsa pogajanja sindikatov z vlado so dnevno objavljena v različnih 
javnih občilih, kako se bodo končala in kdaj bodo pogajalska stališča usklajena, pa ne moremo 
vedeti. 
Predvsem si želimo: 

-       uskladitev vrednosti plačnih razredov že s 1. septembrom 2022 za 5,25 % (izplačilo v 
mesecu oktobru 2022); 

-       odpravo plačnih nesorazmerij ter realizacijo sporazumov in dogovorov preteklih vlad; 
-       poračun regresa za letni dopust 2022 za javne uslužbence po stopnjah: 

      uvrščeni do vključno 24. PR v višini 300,00 EUR, 

      uvrščeni od 25. do 30. PR v višini 250,00 EUR, 

      uvrščeni od 31. do 35. PR v višini 200,00 EUR, 

      uvrščeni od 36. do 40. PR v višini 150,00 EUR, 

      uvrščeni od 41. do 50. PR v višini 100,00 EUR; 
-       da se povračilo stroškov prehrane med delom za javne uslužbence s 1. septembrom 2022 

zviša na 7,00 EUR; 



-       hkrati se pravica do 50-odstotnega višjega povračila stroškov prehrane za nočno delo, ki 
velja za javne uslužbence na področju zaščite in reševanja, uveljavi tudi za vse ostale javne 
uslužbence, ki opravljajo delo v izmenah ali turnusu. 
  

Naše mnenje je, da naj se pogajanja zaključijo čim hitreje. Inflacija je iz meseca v mesec višja in je 
avgusta dosegla že 11 odstotkov. Opozarjamo tudi na problem kompresije v spodnjem delu 
plačne lestvice, ki se s temi pogajanji ne rešuje. 
  
Sklep 1: Pozivamo pogajalce, da v nadaljevanju pogajanj pristopijo tudi k sistemskemu reševanju 
kompresije spodnjega dela plačne lestvice in nasploh zvišanja vseh plač. 
  
b)      15. septembra 2022 je potekal volilni zbor SK VŠZ SVIZ Slovenije za mandatno obdobje 
2022–2026. Sindikalni zaupniki SK VŠZ SVIZ so za novega predsednika konference izvolili doc. dr. 
Danila Koržeta, ki že vrsto let deluje kot sindikalni zaupnik na FERI (Fakulteti za elektrotehniko, 
računalništvo in informatiko) Univerze v Mariboru. Za podpredsednika je bil izvoljen prof. dr. Jože 
Pungerčar, dosedanji predsednik SK VŠZ SVIZ Slovenije. Izvolili smo tudi novo predsedstvo SK VŠZ 
SVIZ, v katerega so bili izvoljeni (v razmerju 4:3, 4 predstavniki znanstvenega dela in 3 predstavniki 
visokošolskega dela konference): 
  

- mag. Mojca ČUČEK, Pedagoški inštitut Slovenije, Ljubljana; 
- dr. Danijel GRAFENAUER, Inštitut za narodnostna vprašanja Slovenije, Ljubljana; 
- dr. Marta KLANJŠEK GUNDE, Kemijski inštitut Slovenije; 
- dr. Ivan LEŠNIK, Pedagoška fakulteta Univerze na Primorskem; 
- dr. Jože PUNGERČAR, Institut Jožef Stefan, Ljubljana; 
- dr. Borut WERBER, Fakulteta za organizacijske vede Kranj Univerze v Mariboru. 

  
J. Pungerčar nas je seznanil, da je glede na poziv za zbiranje predlogov za popravek ali 
posodobitev Statuta SVIZ Slovenije, ki se bo sprejemal v mesecu novembru 2022, prispelo veliko 
predlogov. Za nas je predvsem pomemben predlog, da za znanost veljajo drugačna pravila za 
izglasovanje stavke, saj jo je pod sedanjimi pogoji načeloma težko izglasovati, kot se je izkazalo v 
preteklih letih. Namreč do splošne stavke, tj. da je izglasovana, se mora po sedanjem besedilu 
statuta opredeliti več kot 50 odstotkov vseh zaposlenih (članov in nečlanov sindikata) na zavodu. 
Po novem bi stavko v visokem šolstvu, znanosti in kulturi lahko razglasil GO SVIZ. 
  
c)         Akt stabilnega financiranja, ki smo ga tudi mi kot sindikat prejeli na vpogled in morebitne 
pripombe, je pripravljen na potrditev. K pripravi takega akta v nastajanju smo bili povabljeni prvič, 
nekatere naše konkretne pripombe so bile tudi sprejete. 
  
3.       Poročilo s sestanka z direktorjem 

  
J. Pungerčar predsednik sindikata SVIZ/IJS in M. Štraus sta se 14. septembra 2022 sestala z 
direktorjem prof. dr. B. Zalarjem z vprašanji, ki so nam jih postavili naši člani. Kot so npr. 
sistematizacija delovnih mest, cepljenje, parkirna mesta, izplačilo covidnega dodatka, 
vzdrževanje objektov, delovnih prostorov; nanje je direktor podal odgovore. 



-          Ta hip nove večje sistematizacije še ne bo, zaradi širitve IJS se bodo sistematizirale le na 
novo nastale delovne enote. 

-          Ugotavlja se, da prihaja do anomalij pri uvrščanju na delovnih mest (DM) v nekaterih 
drugih delih javnega sektorja, kjer DM jemljejo tudi iz drugih kolektivnih pogodb. Kot 
problematične se v zadnjem času izpostavljajo prenizke plače mladih raziskovalcev, ker je 
dobre mlade težko pridobiti. Direktor je prosil, da poizvemo, kako to rešujejo na drugih 
zavodih. Po našem mnenju je ena od možnosti njihov dvig plač z uvrstitvijo na DM 
asistenta (z začetnim 34. plačnim razredom). 

-          Direktor nam je dal priznanje, da je sindikat odločilno pripomogel k sprejetju novega 
raziskovalnega zakona. 

-          Direktorja smo opozorili, da nam mora pravna služba poslati v mnenje vse nove akte, 
vključno z novim Aktom prejemnika stabilnega financiranja, čeprav smo s predlogi lahko 
sodelovali že prej, in sicer 8 dni pred sprejetjem na UO IJS, kot to zahteva 10. člen ZDR-1. 

-          Morda bi imeli sestanek s B. Štrukljem, da bi sindikat vplival na pripravo ustreznejših 
zakonov za zaposlene v znanosti. Se bomo o tej možnosti še dogovorili. 

-          Direktorja smo obvestili, da ponovno pripravljamo akcijo cepljenja za vse zaposlene na 
IJS, pogovori z zdravnico potekajo in nas ima na seznamu kot stranke, predvidene za 
cepljenje. Takoj, ko bo znana vrsta cepiv, bomo razpisali termine, najverjetneje okoli 10. 
do 25. oktobra. Direktor nas pri tem zelo podpira. Sedaj je že znano, da bo tudi letos 
država plačala cepljenje proti gripi. 

-          Bonus košarice sadja za odseke – se še pogovarjajo za izvedbo, če bo do tega prišlo. 
-          Parkirni prostori – direktor je dal nalog, da se vsi parkirni prostori popišejo in na novo 

uredijo varnostne poti za primer nesreče. Nameravajo podreti zgradbo »hlevček«, 
dokupiti dve garaži od stanovalcev v sosednji ulici (v kolikor bo to mogoče) in na tem 
mestu urediti dodatne parkirne prostore. 

-      Okrepili bodo vse vrste vzdrževanj in skušali polepšati izgled inštituta, kot tudi bolje urediti 
dostope in prehode iz varnostnih razlogov. 

-          Izplačilo covid dodatka – pri nas ni prišlo do izplačila (čeprav je država zagotovila denar. 
Ker smo ugotovili, da so si na predlog vlade nekateri javni zavodi izplačevali covid dodatek, 
pri nas pa ne, je bil odgovor vodstva, da je bilo pri nas zelo dobro poskrbljeno za zaposlene 
(delo od doma, zamik delovnega časa). Vodstvo meni, da pri nas ni bil nihče tako ogrožen, 
da bi prejel covid dodatek. Z odgovorom vodstva se delno strinjamo, delno pa menimo, 
da bi nekateri zaposleni ta dodatek lahko prejeli, zato smo sprejeli sklep: 

          
Sklep 2:  V bodoče, v kolikor bi prišlo ponovno do pandemije takšnih razsežnosti, bomo skrbno 
pazili, kdo je upravičen in kdo ne do covidnega dodatka. Menimo namreč, da so tudi pri nas na IJS 
službe oz. osebe, ki so imele stik z velikim številom neznanih oseb (vložišče, skladišče, nekatera 
tajništva), da je delo instituta kljub pandemiji  potekalo nemoteno. Po našem prepričanju bi 
nekatere službe lahko prejele tak dodatek, ki ga je država prav poseben namenila za blažitev in 
nemoten delovni proces. 
  

-      Direktor je predlagal, da se ponovno sestanemo nekje v roku treh tednov. 
  
4.       Izlet 



  
Prejeli smo predlog za enodnevni jesenski izlet agencije Palma na Brione z ogledom mesta Pula. 
Z agentko moramo doreči podrobnosti, nato bomo čim prej razpisali vabilo na izlet. Povabili bomo 
tudi ostale zaposlene, ki niso člani sindikata, da se nam priključijo s tem, da nečlani plačajo polno 
ceno izleta. 
  
Sklep 3: Pogoj, da se izlet izvede, je, da se izleta udeleži najmanj 15 članov sindikata. 
  
5.         Razno 

  
a)         Pričeli smo s pripravami na decembrsko obdarovanje naših malčkov. Rezervirali smo 
termin izvajalca (čarodeja MARE ČARE), za prostor pa predvidevamo, da bomo lahko uporabili 
Peterlinov paviljon tako kot v preteklih letih, v kolikor se covidna situacija ne bo ponovila v hudi 
obliki in bi bila številčnejša druženja prepovedana. 
  
 b)        Piknik, ki smo ga želeli organizirati v septembru, je žal odpadel, prvič zaradi slabega 
vremena, drugič pa zaradi prenizkega števila prijavljenih oseb. Iščemo drugo obliko druženja. 
Predlogov je več, prisotni so predlagali »kostanjev piknik«, na dvorišču IJS, vendar         moramo 
videti, kakšne so možnosti za opremo, ki je zato potrebna. 
  
c)         Na spletni strani SVIZ/IJS moramo čim prej posodobiti nekatere podatke, ki so se v 
letošnjem letu spremenili. 
  
č)          Mitja Lasič je opozoril na kajenje na lokaciji Jamove na IJS, kjer se to ne sme, npr. v parku, 
kjer so izobešene opozorilne table, da tam ni prostor za kajenje. Veliko oseb se ne drži pravil, da 
se v parku ne kadi. Za delovno okolje je odgovorna služba varnosti. 
  
Sklep 4: Službo za varnost pri delu bomo prosili, naj preverijo opozorilne table (ali jih je dovolj in 
so dovolj opazne) in morda opomnijo zaposlene, da se v parku in okolici IJS ne sme kaditi, tudi 
zato ne, ker imamo študente na Mednarodni podiplomski šoli IJS. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.00 

  
Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                     Zapisnik pripravila:     M. Štraus P. 
                                                                                               Zapisnik pregledal:     J. Pungerčar    
  
Ljubljana, 4. 10. 2022 

  
  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS  
                        - vodstvu IJS 

  


